
Referat styringsgruppe for Elveparken 
4. september 2023 kl 0945-1100 på ordførers kontor 

Til stede: Hege Rollmoen, Klaus Larsen, Bernhardt Halvorsen, Thomas Røkenes (kun ved oppstart) 

Andreas Simonsen, teknisk prosjektleder og Trude Berg, administrativ prosjektleder (referent). 

 

Agenda: 

1. Status gammen/kulturscene 

2. Stinettet – avklaring om mulig endring av delprosjektet 

3. Lekeapparat 

4. Oppstart sandvolleyballbanen og bålplassen 

 

Administrativ prosjektleder foreslår ny sak om pumptrack. Agenda godkjennes med nytt punkt 5. 

 

Thomas Røkenes stiller spørsmål om egen habilitet i styringsgruppa. Thomas Røkenes erklæres 

inhabil i hele prosjektet. 

 

1. Status gammen/kulturscene 
Teknisk prosjektleder Andreas Simonsen orienterte styringsgruppa om det som har skjedd i 

konkurransen. 25. september er neste frist. Denne dagen er det også formannskapsmøte, så det er 

mulig å ha et nytt møte i styringsgruppa for orientering. 

Forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Tas til orientering. 

 

2. Stinettet – avklaring om mulig endring av delprosjektet 
Det ble orientert om pris og tidsramme for stinettet. Fortau langs parkeringsplassen mot parken og 

en gangsti parallelt med Nesveien, planlagt 3 meter bred er lagt til. Styringsgruppa gir tilbakemelding 

på endringer som er mulig å gjøre for spare inn noe. Mulighet for å erstatte asfalt med fin grus på 

deler av stinettet.  

Forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 



Endringer foreslått på stinettet godtas. 

 

3. Lekeapparat 
Det er innhentet tilbud på apparatet som er anbefalt av fagfolk fra barnehage og skole i kommunen. 

Dette alternativet er også presentert og godkjent i elevrådet og blant ungene i barnehagen.  

Kostnadene på alternativet er kr 377 360 eks mva og ikke inkludert montering.  

Styringsgruppa mener dette lekeapparatet kan anskaffes, og foreslår at tilbudet godkjennes. 

 

Vedtak: 

Tilbud fra Uniqa godkjennes. 

 

4. Oppstart sandvolleyballbanen og bålplassen 
Sandvolleyballbanen har en byggetid på rundt tre uker, mens bålplassen kan stå ferdig på fire uker. 

Styringsgruppa må ta stilling til om det skal brukes gabioner eller annen løsning for sittebenk i 

bålplassen. Det blir rimeligere med kun trebenker, og sittekomforten er bedre. 

Forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Tas til orientering. 

 

5. Pumptrack – arbeid med mulig ny løsning 
Styringsgruppa er tidligere orientert, i møte 11. april, om at prosjektgruppa arbeider med en ny 

løsning for pumptracken.  

Vedtak fra det møtet var: Styringsgruppa ønsker at det skal utredes om Lavangen idrettsforening kan 

overta eierskapet til pumptracken. Prosjektgruppa arbeider fram en framgangsmåte for hvordan 

dette kan skje. 

Noe av bakgrunnen for arbeid med ny løsning handler om at målene med Elveparken var at 

kommunen skulle samarbeide med lag og foreninger, noe som hittil har vist seg utfordrende. 

Frivillige i Lavangen har ikke stor kapasitet til å utrede, søke midler og drifte så mye mer enn de 

allerede har ansvaret for. 

Prosjektgruppa har hatt nytt møte med Lavangen idrettsforening, som fortsatt er interessert i å 

overta eierskapet til pumptracken. LIF mener de kan søke om støtte til et ordinært anlegg, som gir 

bedre uttelling på spillemidlene. 

Det som skal til er at kommunen inngår avtale med LIF om leie av grunn til pumptracken, LIF ønsker 

også at kommunen skal ha drift- og vedlikeholdsansvaret, og at prosjektet skal gjennomføres uten 

økonomisk risiko for laget. Det vil være behov for et byggelån fram til spillemidlene blir innvilget.  



Tanken er at forslag til avtaler utarbeides og forankres hos idrettslaget, og at saka fremmes politisk i 

kommunestyret.  

Hvis kommunen går inn på denne løsningen må vi si fra oss tildelte spillemidler til nærmiljøanlegg, kr 

600 000. Total kostnad er beregnet til kr 2 627 100 inkludert mva. 

Forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Styringsgruppa anbefaler at Lavangen idrettsforening får overta delprosjektet pumptracken i 

Elveparken. Forutsetningene er at kommunestyret godkjenner avtaler om leie av grunn og drift, og 

innvilger byggelån.  


